



Join Us Now!
انضموا إلينا الآن!

جامعة أم القيوين - مكانك الأمثل لمستقبل ناجح
Umm Al Quwain University – Education for A Bright Future

College of Law:

Bachelor of Law
Master Programs in Private Law
Master Programs in Criminal Sciences
Master Programs in Private Arbitration

كلية القانون:

بكالوريوس القانون
ماجستير في القانون الخاص
ماجستير في العلوم الجنائية
ماجستير في التحكيم

College of Arts and Sciences:

Bachelor of Arts in Sociology
Bachelor of Science in Cybersecurity

كلية الآداب والعلوم:

بكالوريوس الآداب في علم الاجتماع
بكالوريوس العلوم في الأمن السيبراني

College of Mass Communication:

Bachelor of Arts in Communication - Public Relations
Bachelor of Arts in Communication - New Media
Bachelor of Arts in Communication and Crises
Master of Digital Communication

كلية الاتصال الجماهيري:

بكالوريوس الآداب في الاتصال - العلاقات العامة
بكالوريوس الآداب في الاتصال - الإعلام الجديد
بكالوريوس الآداب في الاتصال والأزمات
ماجستير في الاتصال الرقمي

College of Business Administration:

Bachelor of Business Administration - Accounting
Bachelor of Business Administration - Finance and Banking
Bachelor of Business Administration - Human Resources Management
Bachelor of Business Administration in Digital Marketing
Bachelor of Business Information Systems

كلية إدارة الأعمال:

بكالوريوس في إدارة الأعمال - المحاسبة
بكالوريوس في إدارة الأعمال - التمويل والمصارف
بكالوريوس في إدارة الأعمال - إدارة الموارد البشرية
بكالوريوس إدارة الأعمال في التسويق الرقمي
بكالوريوس نظم معلومات الأعمال

على رسومك الدراسية
Discounts Of Up To

70%

خصومات تصل إلى
On Tuition Fees



UAQU is a CAA- and AQAS-accredited dynamically growing boutique university, with a strong emphasis on sustainability, digitalization, entrepreneurship and innovation.

Its four colleges of Law, Arts & Science, Mass Communication and Business Administration offer a broad variety of undergraduate and graduate degrees in relevant areas such as Digital Marketing, New Media, Cybersecurity, or Public- and Arbitration Law.

As part of our philosophy, we believe in small class sizes with individual attention on each student, making learning easier, more in-depth, and long-lasting.

Students are guided through their curriculum via fixed study plans that allow for in-time graduation, and that build knowledge gradually: Foundational general education courses first, followed by the core courses in each subject area to build technical knowledge and skill, and ending with specialized electives and applied courses to make students desk-ready for whatever career they choose upon graduation.

Along the way, our students sharpen their hands-on skills through internships, and have exciting opportunities to build their own businesses through participation in our in-house startup incubator program.

جامعة أم القيوين هي جامعة متنامية بوتيرة ديناميكية، ومعتمدة من هيئة الاعتماد الأكاديمي (CAA) وهيئة الاعتماد الألمانية (AQAS). تتميز الجامعة بطابعها التخصصي الفريد، وتركز بشكل كبير على الاستدامة، والتحول الرقمي، وريادة الأعمال، والابتكار.

تضم الجامعة أربع كليات: القانون، والآداب والعلوم، والاتصال الجماهيري، وإدارة الأعمال، وتقدم مجموعة واسعة من برامج البكالوريوس والدراسات العليا في تخصصات حديثة ومطلوبة، مثل التسويق الرقمي، الإعلام الجديد، الأمن السيبراني، والقانون العام والتحكيم.

تتبنى الجامعة فلسفة التعليم ضمن فصول دراسية صغيرة تتيح الاهتمام الفردي بكل طالب، مما يجعل عملية التعلم أكثر سهولة وعمقاً واستدامة.

يتم إرشاد الطلبة خلال مسيرتهم الأكاديمية عبر خطط دراسية ثابتة تضمن التخرج في الوقت المحدد، حيث يبدأون بدورات التعليم العام التأسيسية، ثم ينتقلون إلى المقررات الأساسية لبناء المعرفة والمهارات التقنية، ويختتم البرنامج بمقررات تخصصية وتطبيقية تؤهلهم لدخول سوق العمل بثقة.

وخلال فترة دراستهم، يطور الطلبة مهاراتهم العملية من خلال فرص التدريب المهني، إلى جانب خوض تجارب ريادية مميزة عبر الانضمام إلى برنامج حاضنة الأعمال داخل الجامعة.

067069000
0543606425
800 8278
UAQU

uaquniversity
www.uaqu.ac.ae
info@uaqu.ac.ae
P. O. Box: 536 Umm Al Quwain

